
Referat af ord. Møde i grundejerforeningen Leos Alle                

d 05 04 2011 Hos Birger Jensen, 43              

Til stede var Henning Steengaard Mortensen (1), Erik Hvidberg Jørgensen (2), Birger Jensen, 

Christina Larsen (3), Fritz Müller, Orla Jensen. 

Afbud: Jørn Raahede, Henrik Hansen (4), Halvor Bogh 

1.  Ref af 22.02.2011 har ikke alle modtaget, fremsendes af Christina. 

2. ref godk 

3. notat godk 

4. bestyrelsen konstitueres  uændret: formand (1), næstformand (2), hjemmesideansvarlig 

(3), Sekretær (4) 

5. beplantningsøer drøftes intenst. Vi blev opr valgt til bl a at arbejde for genetablering af allè, 

men vi må efterhånden konstatere, at dette IKKE er muligt. Vi mener, at øerne er 

næstbedst. De vil kunne anlægges i etaper (afh af økonomien). Birger meddeler, at hele 

Tønder ”behandles som landdistrikt”. Christina orienterer om LAG (lokal aktions gruppe), 

mulig økonomisk assistance? Hvis vi laver en udviklingsstrategi? Plan: Kantsten til ø: 1.20 

m, øen 1.50 x 3.00m, 3.30 m kørebane før man når modsidige cykelstimarkering: 1.20 m fra 

næste kantsten. Plan for placeringer medbringes til næste møde med kommunen. 

6. prioritering af beplantnings øer nordfra, da projektet v Bargumsvej ( som skulle blive 

færdigt i år) jo virker som den første fart chikane sydfra. Henning medbringer notat om 

vejindsnævringer (ingen af disse dog i forb m kryds) 

7. kan/må vi selv deltage som arbejdskraft. Drøftes med kommunen, som også skal være med 

i: 

8. Vi vil gerne deltage med arbejdskraft. (forhandlingssituation m kommunen: 5 års plan?. 

Efter drøftelse med kommunen: brev til alle beboere fra kommunen! 

9. se pkt 5 

10. intet 

11. 2 reklamer 

12. ,13. og 15.:intet,  14. Jørn fraværende 

       16. næste møde afholdes TIRSDAG d 3. MAJ 2011 kl 19.30 hos Erik (70) 

 

NB: VIGTIGT. Husk at melde evt afbud til Henning: 40 53 19 97 eller 74 72 19 97 

Ref. Erik Hvidberg Jørgensen 


